

Porsche Carrera Cup France 2024

Note Technique 04/2024

Chers tous,

Veillez trouver ci-dessous la note technique 04/2024 applicable à votre Porsche 992 GT3 Cup.

Nous restons à votre disposition si vous avez des questions.

CHANGEMENT DE SPECIFICATION - HUILE MOTEUR

Porsche Motorsport vous informe qu'une nouvelle spécification d'huile moteur va remplacer la référence actuelle, pour toutes les Porsche 911 GT3 Cup (992).

A partir du 01/02/2024, Mobil1 va progressivement remplacer l'actuelle ESP X3 0W40 par la nouvelle huile moteur C40 GT 0W40.

Suite à des changements de norme, il est en effet nécessaire de modifier la composition de l'huile utilisée jusqu'alors. Pour remplacer cette version, une nouvelle référence « C40 GT » a été créée.

L'introduction et la transition vers la nouvelle référence d'huile moteur va se faire de manière progressive. Par conséquent, les stocks existant d'ESP X3 0W40 vont être écoulés et remplacés par la nouvelle huile C40 GT 0W40 dès qu'elle sera disponible. Il n'y a aucun inconvénient à mélanger ces deux types d'huile, mais Porsche ne le recommande pas.

Il est également important de noter les changements de packaging des bidons d'huile (l'étiquetage vert sera remplacé du rouge) :

Référence actuelle (désignation commerciale) :

Nouvelle version (désignation commerciale) :



Mobil1 ESP X3 0W40



Mobil1 ESP C40 GT 0W40

CHANGE OF ENGINE OIL SPECIFICATION

Porsche Motorsport informs that for all Porsche 911 GT3 Cup (992) cars, a new engine oil specification will supersede the oil currently used. From 01.02.2024, Mobil 1 will change from the current ESP X3 OW-40 to the new C40 GT OW-40 oil.

Due to adjustments to normative requirements, it is necessary to change the composition of the previously used specification. To replace the previous oil, a new specification C40 GT was created.

The introduction and transition to the new oil will take place gradually. Accordingly, existing stocks of ESP X3 OW-40 must be used up and replaced with the new C40 GT OW-40 oil as soon as available. A mixture of both types of oil is permitted without negative effects, but not recommended.

It is also important to consider the change in the labelling of the oil bottle (change from green to red label):

Former specification (commercially available as) :

New specification (commercially available as) :



Mobil1 ESP X3 OW40



Mobil1 ESP C40 GT OW40

Attention: Mobil 1 will use the well-known green bottle design for the ESP X4 OW-40 oil grade in the future, which is why there is a risk of confusion. The oil grade ESP X4 OW-40 must never be used in Porsche 911 GT3 Cup (992) vehicles. Otherwise, there is an acute risk of damage to engine components.

The label on the back of the oil bottle lists the vehicles in which the new type of oil is to be used/

